



AIR KELANTAN SDN. BHD. (291969 M)  
**KENYATAAN TENDER (KERJA)**

1. AIR KELANTAN SDN. BHD. (AKSB) bercadang untuk mempelawa tender kepada Kontraktor Tempatan yang layak bagi kerja berikut :

Item	Nama Projek	Syarat-syarat Kelayakan
i.	<b>KERJA-KERJA HORIZONTAL DIRECTIONAL DRILLING (HDD) BAGI PEMASANGAN KABEL TNB KE LOJI RAWATAN AIR KAMPUNG TELOK, JAJAHAN KOTA BHARU, KELANTAN (REKA DAN BINA).</b>  <b>AKSB/UKPK/T001/2020/07</b>	a. Mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) yang masih sah tempoh dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) berikut:-  Gred : G4 Kategori : CE Pengkhususan : <b>CE21 dan CE40</b>  b. Mempunyai Permit IPA yang masih sah tempoh daripada Suruhanjaya Perkhidmatan Air Negara (SPAN) berikut:-  <b>Permit IPA Jenis C3 (Bekalan Air)</b>  <i>dan;</i>  c. Mempunyai Perakuan Pendaftaran Syarikat dengan Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM).

Yuran Dokumentasi : **RM500.00**

Tarikh / Hari Taklimat & Lawatan Tapak	25 Februari 2020 (Selasa)
Masa & Tempat Berkumpul	10.00 Pagi Dewan Seminar, Air Kelantan Sdn Bhd, Wisma Air Kelantan, Lot 188, Jalan Tuan Guru Nik Abdul Aziz, 15050 Kota Bharu Kelantan. (Taklimat)
	12.00 Tengah hari Loji Rawatan Air Kg. Telok, Jajahan Kota Bharu, Kelantan. (Lawatan Tapak)
Tarikh Dokumen Tender Dijual	25 Februari 2020 hingga 02 Mac 2020
Tarikh Tutup Tender	16 Mac 2020 (Isnin)

2. Tender ini terbuka kepada syarikat yang dimiliki sepenuhnya oleh Kontraktor Tempatan yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB), Suruhanjaya Perkhidmatan Air Negara (SPAN) dan Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM) sebagaimana di atas dan masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini.
3. Dokumen Tender boleh dibeli di **Ibu Pejabat Air Kelantan Sdn. Bhd., Tingkat Bawah, Wisma Air Kelantan, Lot 188, Jalan Tuan Guru Nik Abdul Aziz, 15050 Kota Bharu, Kelantan Darul Naim** bermula tarikh seperti jadual di atas pada hari **Ahad hingga Khamis jam 8.30 pagi hingga 3.30 petang**. Dokumen Tender hanya akan dikeluarkan kepada wakil pemohon yang sah. Untuk tujuan ini, wakil pemohon **MESTI** mengemukakan surat kuasa untuk membeli dokumen tender daripada syarikat yang diwakili bersama lesen / sijil pendaftaran **ASAL** atau **SALINAN YANG DISAHKAN** daripada pihak berkuasa seperti yang dinyatakan dalam jadual di atas dan **Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM)**. Sesalinan sijil-sijil ini perlu dikemukakan untuk simpanan AKSB (tidak dikembalikan). **Dokumen Meja Tender akan dipamerkan.**
4. Yuran Dokumentasi hendaklah disediakan dalam bentuk 'Tunai' atau 'Draf Bank' sahaja. Yuran dokumentasi tidak akan dikembalikan kepada petender.
5. Kontraktor **DIWAJIBKAN** hadir pada sesi taklimat dan lawatan tapak. Tarikh, masa dan tempat berkumpul untuk taklimat dan lawatan tapak adalah sebagaimana di atas.
6. Dokumen Tender yang lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat maksimum bersaiz 300mm (lebar) x 125mm (tebal) untuk setiap jilid, berlakri dan dicatitkan:

**Nama projek** dan dimasukkan ke dalam **peti/kotak tender pada atau sebelum 12.00 tengah hari** sebagaimana jadual di atas di pejabat :

PETI TENDER  
AIR KELANTAN SDN. BHD.  
TINGKAT BAWAH, WISMA AIR KELANTAN  
LOT 188, JALAN TUAN GURU NIK ABDUL AZIZ,  
15050 KOTA BHARU  
KELANTAN DARULNAIM.

